



Ville de L'Île-Dorval
Town of Dorval Island

CP. 53061, Dorval (QC) H9S-5W4

VILLE DE L'ÎLE-DORVAL
TOWN OF DORVAL ISLAND

AVIS PUBLIC
ADOPTION DU BUDGET POUR L'EXERCICE
FINANCIER 2026

Avis public est par les présentes donné que le budget pour l'exercice financier 2026 de la Ville de L'Île-Dorval sera adopté au cours d'une prochaine séance ordinaire du conseil municipal soit le mercredi, le 14 janvier 2026, à 19h30, au 3461 rue McTavish, Montreal (Québec) à la salle d'innovation A, Bibliothèque Redpath de McGill.

Donné à Montréal, ce 15 décembre 2025.

DocuSigned by:

Dana Chevalier

3431CF8511354D0
Me Dana Chevalier

Greffière

greffiere@liledorvalisland.ca

PUBLIC NOTICE
ADOPTION OF 2026 BUDGET

Public notice is hereby given that the 2026 Budget for Dorval Island will be adopted at the next regular meeting of the Municipal Council to be held on Wednesday, January 14, 2026, at 7:30 pm at 3461 McTavish, Montreal (Québec) at the Innovation Room A, Redpath Library of McGill.

Given in Montreal, this December 15, 2025.

DocuSigned by:

Dana Chevalier

3431CF8511354D0
Me Dana Chevalier

Greffière

greffiere@liledorvalisland.ca

AVIS PUBLIC
ADOPTION DU RÈGLEMENT SUR LA
TAXATION ET LA TARIFICATION 2026

Avis public est par les présentes donné que le Règlement sur la taxation et la tarification 2026 sera adopté au cours d'une prochaine séance ordinaire du conseil municipal soit le mercredi, le 14 janvier 2026, à 19h30, au 3461 rue McTavish, Montreal (Québec) à la salle d'innovation A, Bibliothèque Redpath de McGill.

Donné à Montréal, ce 15 décembre 2025.

DocuSigned by:

Dana Chevalier

3431CF8511354D0
Me Dana Chevalier

Greffière

greffiere@liledorvalisland.ca

PUBLIC NOTICE
ADOPTION OF A BI-LAW REGARDING 2026
TAXATION AND TARIFICATION

Public notice is hereby given that a By-law regarding 2026 Taxation and Tarification will be adopted at the next regular meeting of the Municipal Council to be held on Wednesday, January 14, 2026, at 7:30 pm at 3461 McTavish, Montreal (Québec) at the Innovation Room A, Redpath Library of McGill.

Given in Montreal, this December 15, 2025.

DocuSigned by:

Dana Chevalier

3431CF8511354D0
Me Dana Chevalier

Greffière

greffiere@liledorvalisland.ca